
Protokół Nr XXX/06 
 

z XXX sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 24 lipca 2006 r. w godzinach od 9.00 do 11.10  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 
 
Adn. 1 
 
 XXX sesję Rady Gminy Mieścisko otworzył Przewodniczący Rady Gminy – P.Janusz 
Górski. 
Na wstępie powitał obecnych na sesji gości: 
- radnych Rady Gminy Mieścisko, 
- Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
- pracowników Urzędu Gminy, 
- Komendanta Komisariatu Policji w Skokach – P.Jacka Matysiaka, 
- przedstawiciela Gminnego Koła Emerytów i Rencistów, 
- Prezesa Zarządu Gminnego OSP w Mieścisku – P.Kazimierza Wiertla, 
- sołtysów wsi, 
- wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
 
Adn. 2 
 
 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 11, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad 
i podejmowania uchwał. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni to: 
- Bożena Zochowska, 
- Stanisław Rojewski, 
- Adam Hoffmann, 
- Ireneusz Migas. 
 
Adn. 3 
 
 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, jaki radni i goście otrzymali 
wcześniej z zaproszeniem na sesję. 
Jednocześnie zapytał o uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 dodatkowych uchwał: 
- w sprawie zmiany do statutu Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie, 
- w sprawie ustanowienia dodatkowego zabezpieczenia prawnego w formie ustanowienia 
hipoteki na nieruchomości zabudowanej w Gołaszewie, stanowiącej własność Gminy 
Mieścisko. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w uchwał do porządku obrad 
sesji. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 11 głosach „za” zdecydowali o przyjęciu uchwał o 
które wnioskował Wójt Gminy do porządku obrad XXX sesji Rady Gminy Mieścisko. 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
Porządek XXX sesji Rady Gminy Mieścisko po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXX sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
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6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.. 
8. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
9. Informacja z pracy stałych komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwał: 

10.1. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok, 
10.2. w sprawie zmiany do statutu Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie, 
10.3. w sprawie ustanowienia dodatkowego zabezpieczenia prawnego w formie 

ustanowienia hipoteki na nieruchomości zabudowanej w Gołaszewie, 
stanowiącej własność Gminy Mieścisko. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie. 

 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz – zgłosił problem bardzo niskiego ciśnienia wody. Jest to w tej chwili 
bardzo poważny problem. Zwrócił uwagę, że miało być wstrzymane podlewanie boiska, a 
dzisiaj o 4.30 było już podlewane; 
- radna Kapczyńska: 
1) poinformowała, że mieszkańcy ul. Pocztowej  i Gnieźnieńskiej skarżą się na studzienki 
osadzone w drodze. Radna prosiła o sprawdzenie czy są prawidłowo osadzone. Niektóre z 
nich wystają ponad asfalt, co przy przejeździe powoduje głuchy dźwięk co przeszkadza 
mieszkającym tam ludziom. W związku z powyższym czy pod te przykrycia metalowe 
możnaby podłożyć gumę, która zniwelowałaby ten dźwięk ?; 
2) zgłosiła uszkodzoną bramę na cmentarzu niemieckim. Jest popsuty zamek; 
- radny Kuryłowicz: 
1) zgłosił, że w Jaroszewie Drugim nie świecą lampy parkowe i 3 uliczne. Należałoby to 
sprawdzić; 
2) prosił o informację na temat miejsc składowania kamienia w gminie; 
3) prosił o wycinkę krzewów przy drodze Jaroszewo Pierwsze, Jaroszewo Drugie. 
4) droga w Kłodzinie – dziury na drodze są połatane, ale pobocze nadal nie jest zrobione. Jest 
ono bardzo zaniżone. Samochodem osobowym jest bardzo trudno wjechać. Musi tam być 
wyrównane. Jednak największy problem stwarzają samochody ciężarowe, które jeżdżą przez 
Kłodzin (wyłączając z tego samochody mieszkańców).Radny wnioskował o założenie od 
strony Łopienna na tablicy 16 ton i pod tabliczką musi być tabliczka, że ograniczenie nie 
dotyczy mieszkańców; 
- radny Rodzewicz – wyjazd na drogę wojewódzką przy torach w Roszkowie jadąc do 
Poznania - jest tam zarośnięte krzakami. Widoczność jest  zerowa; 
- radny Graczyk: 
1) zgłosił brak ciśnienia wody na terenie Gołaszewa i okolicznych wsi. „Nie wiem czy tak 
dalej może być, że wieczorem nie ma wody” ? 
2) krzaki rosnące za torami do Gorzewa – coś z tym trzeba zrobić; 
3) wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych -  zjeżdżając z Gołaszewa jest znak ostrzegawczy 
na  „górce” po prawej stronie, który jest zarośnięty; 
4) droga do Janowca – zapytał czy coś dalej będzie robione z zarastającymi krzakami ? Radny 
na ostatniej sesji podnosił ten problem i nie dostał odpowiedzi. Jest to problem ciągły; 
- radny Raysner: 
1) sprawa pasów na ul. Gnieźnieńskiej. Chodzi o przejście przy tartaku przy kamienicy 
Państwa Majewskich. Jeśli przechodzi się od strony Państwa Majewskich to ten narożnik 
praktycznie przesłania zakręt i za dużo nie widać. Piesi w tej sytuacji często przechodzą z 
końcem tej kamienicy omijając pasy bo wtedy widok w stronę Gniezna jest lepszy i człowiek 
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jest pewniejszy. Natomiast przechodząc na pasach może się okazać, że z zakrętu coś 
wyjedzie, a wiadomo że kierowcy nie przestrzegają prędkości i istnieje zagrożenie 
bezpieczeństwa; 
2) radny w imieniu mieszkańca P.Rozmacińskiego przypomniał, że Wójt na zebraniu 
wiejskim obiecał chodniki za torami. Jest to ważna sprawa, bo w tamtym rejonie Piekarnia w 
godzinach wieczornych sprzedaje pieczywo i porusza się w związku z tym wielu ludzi. 
Trzeba z chodnika schodzić na jezdnię i jest to przejście niebezpieczne. 
3) był wykop na ul. Nowej przy moście w kierunku MIKOROL-u i w tej chwili są tam 
podobno wrzucane śmieci; 
4) radny powrócił do wniosku  z ostatniej sesji o upublicznieniu analizy wody-składu wody a 
nie tylko, że woda jest dobra i nadaje się do spożycia. Radny prosił o analizę ile, czego w 
wodzie jest; 
5) radny również zaproponował upublicznić  informacje na temat oceny azbestu w 
rurociągach. Taka informacja była kiedyś podana na zebraniu; 
 
Adn. 6  – Zapytania sołtysów 
 
- Pani Toboła – sołtys wsi Gołaszewo: 
1) zgłosiła, że nie świecą 3 lampy koło P.Pacana, za stawem, w stronę Janowca; 
2) zapytała czy liczniki na wodę są obowiązkowe i czy wszyscy winni mieć założone. P.sołtys 
zauważyła, że ci co nie mają liczników, a mają ryczałt płacą małe pieniądze, a o 4.00 rano 
woda leje się bo ogródki sa podlewane; 
- Pan Widziński – sołtys wsi Mieścisko: 
1)sprawa oświetlenia -  po ostatnich wichurach na ul. Kościelnej oświetlenie 1 dzień świeci, 
tydzień nie. Podobnie na Osiedlu Młodych – ul. Baczyńskiego też kilka lamp nie świeci, przy 
bramie szkolnej też nie świeci 1 lampa; 
- P.Witucki – sołtys wsi Sarbia: 
1) zapytał czy będą naprawiane dziury w drogach ? Jadąc do Sarbii jest wyrwa w asfalcie; 
2) zapytał czy byłaby możliwość postawienia huśtawek w Sarbii i Podlesiu Kościelnym 
wzorem placów zabaw w innych miejscowościach ? 
- Pan Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – wniosek pod adresem radnego powiatowego 
– prośba o wycięcie krzaków przy drodze powiatowej; 
 - P.Rolewski Mieczysław – sołtys wsi Pląskowo – prosił o równiarką na drogę do 
P.Rolewskiego i Hagdana; 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka: 
1) zgłosiła dziury w asfalcie na drodze dojazdowej do wioski; 
2) potrzebę równiarki na drogi polne; 
3) zapytała kiedy będzie robione ogrodzenie przy Klubie ? 
Na pytania sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
- sprawa nie świecących lamp – lampy generalnie  będą zgłoszone. Nie ma specjalnego 
zlecenia Wójta. Gmina ma podpisaną umowę z Energetyką. Energetyka ma przyjeżdżać na 
nasze zgłoszenia; Na jesień zawsze jest przegląd lamp; 
- w kwestii braku liczników  Wójt poprosił P.sołtys na indywidualną rozmowę; 
- sprawa załatania dziur na drodze – wniosek zostanie przekazany do Zarządu Dróg; 
- postawienie huśtawek – na dzisiaj nie ma miejsca lokalizacji w Podlesiu Kościelnym. Po 
skończonym remoncie w Sarbii można pomyśleć o ich postawieniu; 
- P.Kmieciakowi – wniosek zostanie przekazany do Zarządu Dróg; 
- P.Rolewskiemu – teraz jest susza i nie ma sensu wyjechać równiarką. Jest za mała 
wilgotność; 
- P.Tańskiej – kiedy zostanie rozpisany przetarg na kładzenie asfaltu, będą łatane dziury. Jeśli 
chodzi o ogrodzenie w Zbietce to jest ono w planie. Aktualnie jest wiele rzeczy robionych w 
gminie, a brakuje ludzi; 
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- radny Raysner – przypomniał o swoim wniosku z ostatniej sesji o przystanku na żądanie 
przy tartaku. Była propozycja wyłożenia kostką miejsca do krawężnika; 
 
Adn. 7 
 
 Informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt Gminy – 
P.Andrzej Banaszyński. 
(Informacja Wójta stanowi załącznik do protokołu). 
W swojej wypowiedzi Wójt poinformował, że 13 lipca 2006 r. powiadomił Wojewodę o 
problemach suszowych gminy i uznaniu jej za teren zagrożony suszą. Ustalona została 
komisja ds. oceny skutków suszy. 
 
Adn. 8 
 
 Przewodniczący Rady Gminy złożył informację ze swojej pracy związanej z pełnioną 
funkcją Przewodniczącego Rady Gminy od ostatniej sesji. 
 
Adn. 9 
 
 Komisje Rady Gminy, oprócz Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 
Komunikacji Rady Gminy od ostatniej sesji nie odbyły posiedzeń. 
Przewodniczący Komisji – P.Marian Witucki przedstawił protokół z wyjazdowego 
posiedzenia w dniu 30 czerwca br.. z kontroli stanu wysypisk i wylewisk oraz lasu gminnego. 
Jednocześnie odczytał wnioski i zalecenia z wyjazdowego posiedzenia. 
 
Adn. 10 -  Podjęcie uchwał 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2005 rok. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 
Przedmiotem uchwały jest: 
- dotacja przyznana z PFRON w kwocie 233.388 zł na dofinansowanie zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przygotowanie obiektu poszkolnego w Gołaszewie do adaptacji na 
Zakład Aktywności Zawodowej” 
- przeniesienie w wydatkach: z zaplanowanej kwoty 30.000 zł na dofinansowanie zakupu 
radiowozu na potrzeby Zespołu Dzielnicowych w Mieścisku przeznacza się kwotę 2.500 zł na 
zakup zestawu komputerowego (na podstawie pisma Komendy Powiatowej  Policji w 
Wągrowcu z dnia 27 czerwca 2006 r.) 
- zmiana związana ze zwiększeniem dochodów budżetowych w kwocie 2.500 zł z tytułu 
odsetek od środków zgromadzonych na rachunku bankowym Urzędu Gminy i przeznacza się 
zwiększone dochody na szkolenia rolników w zakresie udzielania pierwszej pomocy 
przedmedycznej; 
- zwiększenie subwencji ogólnej o kwotę 5 tys.zł ze środków rezerwy części oświatowej 
subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego. Powyższa kwota jest 
przeznaczona na dofinansowanie wyposażenia nowo wybudowanych obiektów szkół i 
placówek oświatowych oraz nowych pomieszczeń do nauki uzyskanych w wyniku 
modernizacji i adaptacji . Chodzi o sprzęt i pomoce naukowe.. W związku z powyższym 
część oświatowa subwencji ogólnej dla gminy na 2006 r. po zwiększeniu wynosi 3.820.009 
zł. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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- uchwała w sprawie ustanowienia dodatkowego zabezpieczenia prawnego w formie 
ustanowienia hipoteki na nieruchomości zabudowanej w Gołaszewie, stanowiącej własność 
Gminy Mieścisko. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest dodatkowe zabezpieczenie w 
formie hipoteki zwykłej w kwocie 16.486 zł na Zakładzie Aktywności Zawodowej w 
Gołaszewie. 
Do projektu uchwały wniesiono zapytania: 
- radny Rodzewicz – na jaką kwotę jest zabezpieczona hipoteka ? Radnemu chodziło żeby 
zakład był zabezpieczony na hipotece. W zastawie powinien być cały obiekt ZAZ. 
- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że zastawy są na obiektach: na oczyszczalniach ścieków i 
stacji uzdatniania wody, a nie na ZAZ w Gołaszewie.  W momencie podpisywania umowy 
stał budynek wartości 50 tys.zł 
- radny Rodzewicz – obiekt teraz po modernizacji przedstawia o wiele większą wartość. 
Dlatego uważam, że jako zastaw powinien być obiekt ZAZ, a nie tamte obiekty. Zdaniem 
radnego powinna być zmiana zastawu. 
- Wójt – wyjaśnił, że nie może być zastawu na obiekcie jeśli ktoś dał pieniądze. Ten ktoś chce 
mieć wartość rynkową. Tu nie może być tak, żeby dzisiaj zastawiona kwota była przepisana. 
Po 10 latach zastaw zostanie zlikwidowany na naszych obiektach i wtedy obiekt w 
Gołaszewie będzie samoistny, a do tego czasu to jest obciążenie. W zastawach chodzi o to 
żeby mieć wartość rynkową. ZAZ wybudowano za 2 mln zł, a jaką on przedstawia wartość 
rynkową ? Ponadto w umowie z Zarządem Województwa jest zapis o zastawie na innych 
obiektach. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 11 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała  w sprawie zmiany do statutu  Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Skarbnika Gminy Wójt wnosi o określenie w statucie ZAZ jego 
statusu  przyjmując formę zakładu budżetowego w rozumieniu ustawy o finansach 
publicznych i po konsultacji z Regionalną Izbą Obrachunkową. Jednocześnie ta forma jest 
dobra jeśli chodzi o przepływ środków, który jest bardziej kontrolujący. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą następnie podał pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Adn. 11  – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
- radnemu Rodzewiczowi – problem wody a podlewanie boiska – „na to boisko również 
zostały wydane pieniądze, a my nie mamy podlewać. Od ubiegłego piatku podlewamy 
boisko. Dotychczas podlewaliśmy wodą z Wełny, ale popsuł się silnik. Czasami będą 
wyłączenia wody między 23.00 a 4.00 po to żeby wieża zapełniłą się. Nie wydałem zakazu 
podlewania. Powinniśmy sobie nawzajem zwracać uwagę aby oszczędzać wodę. W 
przypadkach drastycznych niskiego ciśnienia wody będą jej wyłączenia. Wspólnie musimy 
sobie to rozwiązać”. 
- P.Kapczyńskiej – sprawa studzienek – będziemy musieli sami coś podłożyć; 
- brama na cmentarzu – „będziemy musieli naprawić”; 
- kwestia placu do gruzu – „jeśli będzie wyznaczony plac, to muszą być wszystkie zgody bo 
gruz jest odpadem. Tu jest potrzebna forma wzajemnego komunikowania. Oficjalnie – 
powiem nie; Jest wskazane gdzie należy wozić”; 
- asfalt do Kłodzina – w miejscach gdzie się skupia woda trzeba będzie wysypać kruszonym 
asfaltem; 
- P.Rodzewiczowi – odnośnie Roszkowa – zostało zgłoszone i krzewy będą wycięte; 
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- P.Graczykowi: 
1) stacje Gołaszewo i Miłosławice – pracują non stop, 
2) droga do Janowca -  wniosek  zostanie przekazany do powiatu; 
- P.Raysnerowi –  
1) pasy na ul. Gnieźnieńskiej – trzebaby zrobić kontrolę radarowa. Wniosek do Komendanta 
Policji – może postawić atrapę ? 
2)  kwestia przystanku (P.Rozmaciński) – będzie robione przy okazji remontowania ul. 
Dworcowej; 
3) chodnik na ul. Gnieźnieńskiej od torów – udało się otrzymać kostkę z Zarządu Dróg 
Wojewódzkich i będziemy to robić; 
4) odnośnie wjazdu do MIKOROL przy P.Serwatce – będzie założona rura stalowa w rów. 
P.Serwatka postanowił partycypować przy położeniu asfaltu; 
Jednocześnie Wójt pokrótce odniósł się do wniosków Komisji Przestrzegania Prawa 
zgłoszonych podczas wyjazdowego posiedzenia. 
Ponadto Wójt poinformował, że wspólnie z Komendantem Powiatowym Policji i Ośrodkiem 
Szkolenia Kierowców będzie uruchomiona od 1 września w Szkole Podstawowej i 
Gimnazjum klasa do wychowania komunikacyjnego łącznie z zakupem motoroweru do nauki. 
Wracając do tegorocznej suszy prosił radnych i sołtysów o zgłaszanie tych problemów do 
Urzędu Gminy. 
- radny Rodzewicz: 
1) sprawa skupu złomu w Mieścisku. u P. Majewskich Czy ma on pozwolenie na likwidację 
samochodów ? 
2) wyjeżdżając z Osiedla Młodych na drogę wojewódzką. Zrobiły się tam dziury; 
3) rzeka Wełna prawdopodobnie jest zanieczyszczona odsiąkami z wysypiska  w Janowcu; 
4) czy gmina prowadzi rejestr dachów eternitowych. Jak wygląda z ich zgłaszaniem ? 
5) czy jest możliwość aby ul. Parkowa była jednokierunkowa ? 
6) po wichurze k./Szkoły na boisku zostały drzewa, gałęzie; 
7) P.Kalista dziękuje za krawężnik; 
8) parking przy poczcie – za pocztą jest działka, gdzie mógłby być parking; 
Odpowiedzi na pytania radnego Rodzewicza udzielił Wójt Gminy. 
- sprawdzimy czy jest zgoda na skup złomu; 
- dziury przy wyjeździe – sprawdzimy. Mamy w planie w tym roku robić drogę na Osiedlu 
Młodych; 
- rejestr dachów – jest 
- parking przy poczcie – „podjąłem rozmowy z P.Naczelnik i Dyrektorem w Pile. Nie można 
wjechać prywatnym samochodem na teren Poczty bo to jest teren monitorowany. Tam jest 
parking dla pracowników, przywózki pieniędzy. Wystąpiłem z pismem do Starosty o 
wprowadzenie zakazu po obydwu stronach” 
- ul. Dworcowa – wniosek skierowano do Zarządu Dróg Powiatowych. 
 
Adn. 12 - Wolne głosy i wnioski 
 
- Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniach od 3 do 17 sierpnia br. w 
Mieścisku będzie międzynarodowy obóz polsko-niemiecko-białoruski. Może w nim 
uczestniczyć młodzież od 16 do 21 roku życia. Jeśli ktokolwiek chciałby wziąć w nim udział 
to jest jeszcze 6 wolnych miejsc. Cena 100 zł na 2 tygodnie łącznie z wyżywieniem. 
Z kolei P. Przewodniczący Rady złożył życzenia w imieniu własnym i całej Rady dla 
wszystkich policjantów. 
- Wójt – podziękował sołtysom za podjęty trud w zorganizowaniu udziału rolników w 
szkoleniu na temat udzielania pierwszej pomocy. W szkoleniu wzięło udział ponad 70 osób. 
Koszt szkolenia finansowany przez gminę wyniósł 2.500 zł. 
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- radny Witucki – zapytał kto jest zarządzającym pałacem w Budziejewie ? Czy jest 
właściciel ?  Na dachu brakuje dachówek, teren jest niewykoszony. 
- Wójt – wyjaśnił, że obiekt ma właściciela. 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie: 
1) zgłosił problem pobierania zbyt wygórowanej kwoty w wysokości  120 zł za przegląd 
gaśnic. Pan wykonujący tę usługę nie miał zezwolenia.. Sołtys zgłosił problem do Rzecznika 
Praw Konsumenta; 
2) zaproponował aby sołtysi Pląskowa, Jaroszewa, Nieświastowic zaprowadzili zeszyt z 
ewidencją kto przywozi jaki gruz; 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – zaczął się okres przyjazdu wczasowiczów w ramach 
wczasy pod gruszą i zwracania się do sołtysa o potwierdzenie stosowną pieczątką.. Sołtys 
zapytał czy ma przystawiać pieczątki, czy nie ? 
- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że jeśli ktoś ma wczasy pod gruszą, to winien przebywać 
przez pewien czas. Dzisiaj wczasy pod gruszą można sobie odliczyć od dochodu, a czasami 
sołtys może być posądzony o poświadczenie nieprawdy. Sołtysi muszą sami ocenić czy 
potwierdzać pieczęcią pobyt. 
- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę aby uczulić policjantów na obce osoby kręcące się po 
klatkach schodowych, którzy chwytają za klamkę i uciekają tzn. sprawdzają czy jest ktoś w 
domu; 
- Komendant Policji – P.Jacek Matysiak udzielił kilku informacji organizacyjnych i 
związanych z obsadą etatową: 
1) pomalowane zostały wszystkie pomieszczenia na Komisariacie, 
2) zostało pomalowane częściowo ogrodzenie koło Posterunku Policji. W planach jest 
malowanie elewacji zewnętrznej. 
Zmiany w zakresie obsługi etatowej: 
- P.Popielski – przechodzi do Mieściska za P.Pijanowskiego, 
- P.Duszyński – oprócz Kierownika Rewiru Dzielnicowych będzie miał Rewir Gołaszewo po 
P.Popielskim. 
- poinformował, że w przypadku nieobecności Policjanta na Komisariacie należy dzwonić 
pod 997. 
- dzięki działaniom Policji uzyskano wsparcie w osobach 3 policjantów do patrolu. 
- przez cały sierpień będzie przewodnik z psem, 
- jest przeszkolonych 7 policjantów do obsługi radaru. Radar został przekazany do legalizacji. 
- dzięki uzupełnieniom etatowym każda noc ma patrol w Mieścisku i Skokach. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów porządku sesji Przewodniczący Rady 
podziękował wszystkim za udział i zakończył XXX sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
  Protokółowała:        Przewodniczył sesji: 
 
      Wiesława Kujawa             Janusz Górski 
 
               Inspektor ds. obsługi    Przewodniczący Rady   Gminy 
               organów gminy 
 
 
 

 


